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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:1166 Utbyggnad av Västra stambanan

Vid ett möte i Falköping den 5 april där jag deltog framkom det tydligt att 
Västra stambanan är i ett akut behov av att byggas ut omgående.

Näringslivsrepresentanter som deltog på mötet pekade tydligt på att om 
företagen ska klara konkurrensen och tillväxten måste Västsverige ha bättre och 
robustare infrastruktur. Det behövs längre och tyngre tåg för att klara 
godsflödet. Vidare krävs ett ytterligare dubbelspår från Alingsås till Göteborg.

Även regionen har lyft fram behovet av en utbyggnad av Västra stambanan.

Göteborgs hamn är Sveriges största och viktigaste hamn. Behovet av att 
transportera gods och resenärer är mycket stort på Västra stambanan, och 
bristerna måste åtgärdas omgående.

Jag vill därför fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Vad avser statsrådet att göra för att Västra stambanan omgående ska 
kunna byggas ut med ett ytterligare dubbelspår från Alingsås till Göteborg?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-11
Besvaras senast
2018-04-18 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


